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OR.RG. 0002.13.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XIII/2015 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 09 listopada 2015r. 

w godz. od 16:00 do 17:10 

 w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, Sekretarz Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik 

Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak. 

 

Ad.2. Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. Następnie przedstawiła 

porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji tj. z dnia 26 października 2015r.  

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze Gminy 

Zaniemyśl na 2016 rok; 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

c) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2015; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;   

e) opłaty targowej; 

f) lokalizacji i regulaminu targowiska; 

g) uchwalenia „Rocznego programu Współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2016 rok”; 

h) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych Przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Zaniemyśl oraz trybu i zakresu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy ktoś chce wnieść uwagi do przedstawionego porządku 

obrad uwag brak  

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 15 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

 

W wyniku głosowania jawnego Protokół Nr XII/2015 z dnia 26 października 2015r. został przyjęty                    

jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy, pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

 

Informacje z zakresu z przeprowadzonych przetargów i realizowanych robót   

 

 Ogłoszenie przetargu i podpisanie umowy na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych w Gminie Zaniemyśl  
 

W odpowiedzi na ogłoszony przetarg, dnia 26 października do godziny 10:00 wpłynęła jedna 

oferta Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. (Firma, która do tej pory 

wywozi odpady komunalne). Po zwiększeniu wartości przeznaczonej na realizację zamówienia 

pod ww. nazwą o kwotę 821,54 zł brutto (wartość szacunkowa ww. przetargu ustalono                      

w wysokości 654.251,64 zł. brutto), dnia 4 listopada 2015 roku został ogłoszony wybór 

najkorzystniejszej oferty postępowania o udzielenie ww. zamówienia publicznego. Wartość 

złożonej oferty wynosi 655.073,18 zł. brutto - oferta złożona przez Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. Dnia 9 listopada została podpisana umowa                     

z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. na odbiór                                        

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych w Gminie 

Zaniemyśl. Częstotliwość odbioru odpadów komunalnych nie ulega zmianie – obszar 

Zaniemyśl i Łękno odbiór dwa razy w miesiącu, pozostała część Gminy Zaniemyśl odbiór 

jeden raz w miesiącu.  Podwyżka, która nastąpiła, opłaty śmieciowej,  od 1 lipca wystarczyła 

na rozstrzygnięcie tego przetargu, kwota, która pozostaje nie wystarcza na obsługę 

administracyjną, programy czy likwidację dzikich wysypisk śmieci, które zgodnie z ustawą 

można zrealizować 
 

 Budowa hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu 
 

Dnia 30 października zgodnie z zawartą umową z Ministerstwem Sportu i Turystyki, Gmina 

Zaniemyśl otrzymała część dofinansowania przeznaczonego na budowę hali widowiskowo - 

sportowej w Zaniemyślu w wysokości 1.300.812,49 zł. Łączna kwota dofinansowania wynosi 

1.800.000,00 zł. z czego na rok bieżący Ministerstwo przeznaczyło 1.500.000,00 zł. Do dnia               

15 listopada br. zostanie złożony jeszcze jeden wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki                      

o dofinansowania budowy hali widowiskowo - sportowej w Zaniemyślu na kwotę 199.187,51 

zł.,  odbiór częściowy na tą kwotę odbędzie się w dniu jutrzejszym 
 

 Wydłużenie linii autobusowej nr 560 do miejscowości Czarnotki przez Lubonieczek 
 

Na ostatniej sesji informowałem  jaka jest frekwencja na tej linii, niestety jest ona  mała wręcz 

znikoma, od dnia 1 grudnia 2015 roku przestaje kursować pilotażowa linia do miejscowości 

Czarnotki przez Lubonieczek. Powodem, jedynym zawieszenia dalszego kursowania linii jest 

bardzo mała ilość pasażerów korzystających z trasy, tak informacja jest również na stronie 

internetowej Gminy Zaniemyśl  
 

 Remont dwóch obiektów tj. pawilonu hotelowego i domku szwajcarskiego wraz                    

z wewnętrzną siecią gazową i kotłowniami gazowymi 
 

Dnia 30 października Wykonawca prac budowlano – remontowych, zadania pn.: „remont 

dwóch obiektów tj. pawilonu hotelowego i domku szwajcarskiego wraz z wewnętrzną siecią 

gazową i kotłowniami gazowymi”, zgłosił gotowość na dokonanie  odbioru końcowego prac. 

Termin odbioru końcowego został wyznaczony na dzień 12 listopada 2015 roku.  
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Wyremontowano wszystkie obiekty  zewnątrz i wewnątrz, które będą służyły do prowadzenia 

działalności gospodarczej,  gastronomiczno – hotelowej,  część budynków, które się tam 

znajdują  nie remontujemy,   zobaczymy czy 30 listopada zgłoszą się potencjalni operatorzy 

ewentualnie wtedy, gdy będą widzieli potrzebę wyremontowania na swój koszt                                      

i przygotowania do użytkowania tych obiektów to  będzie to możliwe 

 

 Ponadto chcę poinformować, że trwają intensywne prace nad projekt budżetu Gminy  nie  

Zaniemyśl  na rok 2016,  dnia 13 listopada br, zostanie złożony w biurze Rady i przesłany  

do Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Poznaniu, w związku z budżetem i zbliżającym się 

końcem roku budżetowym i kalendarzowym  proponuję Wysokiej Radzie zgodnie                       

z zapisami statutu odbyła się wspólna Komisja Rady Gminy obradująca nad  projektem 

budżetu Gminy  w dniu 23 listopada br., kolejne terminy  7 grudnia br.  odbyłaby się 

kolejna sesja,  na, których podejmowane byłyby uchwały omawiane na Komisji                         

23 listopada, 21 grudnia br.  odbyłaby się kolejna Komisja wspólna Rady, na której 

omawiana byłaby m.in. korekta budżetu Gminy Zaniemyśl na rok 2015 i ewentualne  

jeszcze potrzebne uchwały, 28 lub 29 listopada  odbyłaby się ostatnia sesja Rady Gminy             

w tym roku, budżetowa i też nastąpiła by korekta budżetu na rok 2015, ostatnia sesja 

odbyłaby się o godzinie 10 – tej,  

 

 Wójt udzielił odpowiedzi na temat budynku gospodarczego, magazynowego przy                      

ul. Poznańskiej,  cała posiadłość, czyli wszystkie grunty zostały przez Gminę, lata temu, 

sprzedane,  sprzedane na zasadzie wspólnego udziału do budynków, mieszkań, które tam  

znajdowały,  niezależnie od tego, że grunt należy w całości do współwłaścicieli, ze strony 

Urzędu z właścicielami staramy się te sprawy uzgodnić,  budynek trzeba rozebrać,  dzisiaj 

odbyło się spotkanie ze wszystkimi współwłaścicielami, były to rozmowy trudne, Wójt ma  

nadzieję, że temat został uzgodniony,  jak tylko będzie to możliwe właściciele budynek 

rozbiorą, który grozi zawaleniu,  

  

Informacja z zakresu mienia komunalnego 

 

 W dniu 02.11.br wydano Zarządzenie nr 74  w sprawie ustalenia minimalnych  wysokości 

stawek czynszu za dzierżawę nieruchomości, zarządzeniem tym podniesione zostały stawki 

czynszu za dzierżawę gruntów przeznaczonych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe z kwoty 

1,00 zł. na 1,50 zł. za m2 na rok  (plus 23% podatku VAT) 

 

 Zarządzeniem nr 75 z dnia 02.11.br. ogłoszony został wykaz nieruchomości przeznaczonych do 

wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej. Wykaz dotyczy wydzierżawienia nieruchomości 

położonej w Zaniemyślu oznaczonej nr ew. 488/1 o pow. 3.970 m2 na rzecz właścicieli 

domków letniskowych znajdujących się na nieruchomości oraz działki nr 159/21  o pow.                

874 m2 położonej w miejscowości Zwola również na rzecz właściciela domku znajdującego się 

na nieruchomości. Wykaz został wywieszony na okres 21 dni na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy, informacja o wywieszeniu wykazu została podana do publicznej wiadomości przez 

ogłoszenie w Gazecie Średzkiej – obowiązek taki wynika z art. 35 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami. Uchwała w przedmiotowej sprawie została pojęta na sesji w dniu 26 

października br.  

 

 W dniu 02 listopada br. ogłoszony został II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż lokalu 

użytkowego w budynku położonym w miejscowości Zaniemyśl przy ul. Poznańskiej 16. 

Sprzedaży podlega lokal o pow. ogółem  76,08 m2, składający się z dwóch pomieszczeń, tj. 

pomieszczenia o pow. 30,03 m2  (dawniej  w pomieszczeniu tym znajdowało się solarium) oraz 

pomieszczenia o pow. 46,05 m2 (dawniej sklep rzeźnicki). Cena wywoławcza wynosi 

150.000,00zł. i została obniżona o 35.000,00 zł. w stosunku do ceny wywoławczej                         

w I przetargu. Przetarg odbędzie się w dniu 07.12.br o godz. 1000 w Urzędzie Gminy p. 211. 

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 10.000,00 zł.                  
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w terminie do dnia 02.12.br. Lokal ten był już wystawiany na sprzedaż z wynikiem 

negatywnym, dlatego cena została obniżona, po to aby znalazł się  nabywca i lokal  nie ulegał 

niszczeniu.  Ogłoszenie zostało opublikowane: w Gazecie Średzkiej,  na stronie internetowej 

Urzędu, ponadto wywieszonej jest na tablicach ogłoszeń Urzędu. 

 

Informacja z zakresu rolnictwa 

 

Urząd Gminy otrzymał  z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu informację Ministra 

Finansów, dotyczącą nasilania się zjawiska oszustw w obrocie paliwami. Nabywcami paliwa                    

od oszustów mogą być w coraz większym stopniu rolnicy. Dlatego też w celu uniknięcia konsekwencji 

z tego tytułu, Minister Finansów opracował informację dla rolników, w której pokazano jak ustrzec się 

uczestnictwa w tym procederze. Informacja ta  została  umieszczona na stronie internetowej tutejszego 

Urzędu. Sołtysów prosimy  o poinformowanie  rolników o takim procederze.  Kserokopię informacji 

można również uzyskać w Referacie Rolnictwa tut. Urzędu. 

 

Informacja z oświaty 

 

Z uwagi na konieczność rozdysponowania środków przeznaczonych na stypendia szkolne na 

rok szkolny 2015/2016 na okres wrzesień  – grudzień  2015 roku w kwocie 28.920,00 zł , (na 

którą składa się: 80% otrzymanej dotacji celowej w wysokości 23.136,00 zł oraz 20% środków 

własnych gminy w kwocie 5.784,00 zł) Gminna Komisja Stypendialna na posiedzeniu 

odbytym w dniu 5 listopada  br. zweryfikowała i rozpatrzyła złożone do dnia 15 września 2015 

roku  wnioski. Ustalono, że wpłynęło ogółem 61 wniosków, z czego: 

- za m-c wrzesień, w którym obowiązywało kryterium dochodowe w wysokości 456,00 zł 

na osobę w rodzinie - 47 wniosków  rozpatrzono pozytywnie, a 14 wniosków negatywnie,  

- natomiast z uwagi na wzrost kwoty kryterium dochodowego od 1 października br. do 

wysokości 514,00 zł ponownie należało zweryfikować w/w wnioski i stwierdzono, że  od 

października br.  pozytywnie można rozpatrzyć 53 wnioski, a negatywnie – 8.    

Wobec powyższego Komisja zaproponowała wypłacenie jednorazowo: 

- stypendium miesięcznego w wysokości 180,00 zł, uczniom zakwalifikowanym do                    

I grupy dochodowej,  

- stypendium miesięcznego w wysokości 105,00 zł uczniom zakwalifikowanym do                       

II grupy dochodowej. 

 

Wypłacona kwota uczniom  zakwalifikowanym  do I grupy dochodowej wynosi–12. 420,00 zł 

Wypłacona kwota uczniom zakwalifikowanym do II grupy dochodowej wynosi –                      

14. 385,00 zł. 

 

Ogółem kwota przyznanych stypendiów wyniosła 26.805,00 zł 

                                                                                                                

Pozostałą kwotę w wysokości 2.115,00 zł (stanowiącą 7,3% dotacji) Komisja przeznaczyła na 

zasiłki szkolne, o które wnioskować będą Dyrektorzy szkół, zgodnie bowiem z przepisami 

prawnymi na w/w zasiłki przeznacza się co najmniej 2 % dotacji celowej otrzymanej przez 

Gminę.  

Formą realizacji stypendiów i zasiłków jest refundacja kosztów wydatkowanych na cele 

edukacyjne w formie przedłożonych faktur, których wypłaty realizowane będą w grudniu br.  

w formie przelewu na indywidualny rachunek bankowy. (obecnie wpłynęła tylko połowa 

dotacji). 
 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu 
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 po zapytaniu ofertowym wybrał najtańszą ofertę na wykonanie dachu -  budynek garażu 

mieszczącego się w siedzibie Zakładu Gospodarki Komunalnej,  zakres prac to:  gruntowanie 

starego podłoża z papy  asfaltowej,  położenie papy termozgrzewalnej,  wymiana rynien i rur 

spustowych,  montaż nowych opierzeni,  wymiana piorunochronów na całym obiekcie,  za 

wykonanie prac Wykonawca otrzyma wynagrodzenie w wysokości 21.497,50 zł. netto,  cała 

kwota zostanie zapłacona z dochodów budżetowych Zakładu  Gospodarki Komunalnej 

 

 Zakład wykonywał przyłącza  wodociągowe,  przyłącza kanalizacji sanitarnej,  wykonywał 

prace porządkowe na terenie Gminy 

 

 

Biblioteka Publiczna 

 

Biblioteka Publiczna ogłosiła konkurs na stanowisko bibliotekarza,  w wyznaczonym terminie  

wpłynęło 16 ofert,  po wstępnej selekcji,  sprawdzeniu  wszystkich dokumentów tylko jedna oferta 

została zakwalifikowana do dalszego etapu rekrutacji spośród 16 złożonych ofert,  postępowania 

jeszcze się nie zakończyło 

 

Informacje bieżące 

 

Obchody odzyskania Niepodległości odbędą się 10 listopada,  obchody rozpoczną się o godz. 18.00  

mszą świętą w Kościele p.w. św. Wawrzyńca,  następnie po mszy  zostaną złożone kwiaty na pomniku 

Powstańców Wielkopolskich, dalej rozpocznie się  program artystyczny w sali Gminnego Ośrodka 

Kultury i Rekreacji przygotowany przez uczniów Szkoły Podstawowej pod tytułem „Polska da się  

lubić”, Wójt serdecznie zaprasza na jutrzejsze obchody 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała zebranych czy są pytania do Wójta w związku                                 

z przedstawionymi informacjami  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Wiesławowi Grobelnemu   
mówił Pan o zawieszeniu autobusu do Czarnotek od 1 grudnia br.  chciałbym się  dowiedzieć jaką  

kwotę poniosła Gmina ze współfinansowania tego kursu 

 

Wójt  odpowiedział, że jeśli chodzi o kwotę to jeszcze nie wiemy ponieważ kwoty wyliczy KONBUS, 

Wójt myśli, że informacje Urząd otrzyma w miesiącu grudniu,  obecnie podpisana jest umowa na 

kursy stałe,  kurs do Czarnotek był dodatkowo,  zostanie to wyliczone zgodnie z  przyjętymi zasadami,  

a więc  obliczone zostaną wpływy z biletów, które były w okresie 3 m-cy a koszt wozokilometra 

wyliczał przez ilość dni, kursów, kilometrów itd. -  szacunkowa kwota w granicach poniżej 10.000 zł.  

którą trzeba będzie zapłacić  w całości za 3 m-ce,  systematycznie co miesiąc płacimy za kursy na 

terenie Gminy -  od granicy Gminy Kórnik  do Zaniemyśla i z powrotem,   zawsze pod koniec roku 

następuje rozliczenie szczegółowe, zdarza się, że w styczniu trzeba dopłacać,  na ta chwilę Gmina 

Zaniemyśl ma 120 tys. zł. na kursy stałych linii tj.  różnica między kosztem a wykupionymi   biletami 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Wiesławowi Grobelnemu   
Szanowni Państwo,  Panie Wójcie  

 na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji mówił Pan o parkingu przy restauracji DWA 

SMAKI, który ma być budowany kosztem chodnika, wspominał Pan, że  sprawa jest 

załatwiana przez właściciela restauracji i całkowicie jest to postępowanie administracyjne 

należące do Zarządu Dróg Wojewódzkich,  mam pytanie czy Gmina mimo  wszystko nie 

powinna wydać warunków ulgowych, czy nie bierze  udziałów w ogóle w tym przedsięwzięciu  
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 chcę zapytać o tereny ogródków działkowych przy ul. Kochanowskiego,  mam pytanie czy te 

zabudowania, które się tam  znajdują mają status na dzień dzisiejszy domów mieszkalnych, czy   

osoby tam mieszkające mogą uzyskać zameldowanie, stałe zameldowanie, czy Gmina  wydaje 

warunki zabudowy na tym terenie 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze Gminy 

Zaniemyśl na 2016 rok przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/80/2015 została przyjęta przy   

15 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych przedstawiła 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/81/2015 została przyjęta przy   

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2015 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/82/2015  została podjęta przy:  

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego protokołu 

 

7d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/83/2015  została podjęta przy:  

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego protokołu 

 

7e) w sprawie opłaty targowej przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/84/2015  została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

1 głosie „wstrzymującym się” 
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0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 7 do niniejszego protokołu 

 

7f) w sprawie lokalizacji i regulaminu targowiska przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, 

Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/85/2015 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 8 do niniejszego protokołu 

 

7g) w sprawie uchwalenia „Rocznego programu Współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2016 rok” przedstawiła Pani Bożena Jaszkiewicz, 

Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/86/2015 została przyjęta przy   

15 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 9  do niniejszego protokołu 

 

7h) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Zaniemyśl oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji przedstawił Pan Bogdan Schwanke, 

Zastępca Wójta 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XIII/87/2015  została podjęta przy:  

15 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

co stanowi załącznik   nr 10 do niniejszego protokołu 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

 

Wójt odpowiedział na interpelację zgłoszoną przez radnego Wiesława Grobelnego 

  miejsca parkingowe w  Zaniemyślu przy  restauracji DWA SMAKI -  na tą inwestycję nie 

potrzeba decyzji o warunkach zabudowy, całe postępowanie prowadzi Zarząd Dróg 

Wojewódzkich,  do Urzędu wpłynął wniosek o zaopiniowanie projektu organizacji ruchu                  

w trakcie wykonywanych robót na tym odcinku, jest to podzielone na dwa etapy 

 ogródki działkowe -  mieszczące się w Gminie Zaniemyśl, jak i inne w Polsce, podlegają 

Zarządowi Ogródków Działkowych i to  Zarząd Ogródków Działkowych decyduje co na tych  

ogródkach się dzieje,  nie są wydawane w decyzje o warunkach zabudowy na budowę  

budynków, altanek,  zgodnie z obowiązującym prawem na terenach wiejskich, gdy są ogródki 

działkowe można ustawić altanki o powierzchni 35 m2  powierzchni budowy i wysokości 5,60,  

zgodę wydaje Zarząd Ogródków Działkowych, który zawiaduje całym obszarem,  pytanie było 

czy altanki spełniają warunki budowy, Wójt  odpowiedział – nie wiem,  jeżeli chodzi                      

o  ogródki działkowe w  Zaniemyślu - nie płacą podatków, a więc podatku gruntowego oraz od 
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nieruchomości,  budowa altanek nie jest  przez nikogo nadzorowana,  taki budynek nie podlega 

zgłoszeniu na użytkowanie po wykonaniu,  jeśli chodzi o zameldowanie osób na ogródkach  

działkowych -  Urząd Gminy nie melduje osób tak ustalono z Zarządem Ogródków 

Działkowych w Zaniemyślu,   dalej Wójt  powiedział, że był jeden przypadek  meldunku, 

jednej rodziny, w roku 2003, po uzgodnieniu z Zarządem Ogródków Działkowych, wcześniej 

sprawdzono czy budynek spełnia  wymogi prawa budowlanego,  

 

Głos zabrał radny Wiesław  Grobelny  czy są prośby o meldunek, czy  po prostu ich nie ma, 

Państwo wychodzicie z założenia, że  meldować nie potrzeba bo nie ma takich zgłoszeń 

 

Wójt  odpowiedział,  że jeszcze parę lat temu takie wnioski były, ale w uzgodnieniu z Zarządem 

Ogródków Działkowych w  Zaniemyślu nie meldujemy  

 

Głos zabrał radny Wiesław  Grobelny czy budowa miejsc parkingowych będzie związana z wycinką 

jeśli tak to kto podejmuje decyzje 

 

Wójt  jeśli będzie wycinka drzew to taki wniosek do Urzędu Gminy musi złożyć Zarząd Dróg 

Wojewódzkich,  na chwilę wniosku nie ma 

 

Ad.10. Wolne głosy i wnioski  

BRAK 

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w  związku z wyczerpaniem na dzień dzisiejszy porządku obrad, 

zamykam XIII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję bardzo 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


